
PROTOKOLL nr 5
vid sammanträde den 25/5/59 i Djurgårdens IF:s 
överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 57.
Utdelat guld:
Meddelade ordföranden, att han och Holger Carlsson i skidsektionen 

sammanträffat med Saltsjöbadsdirektör Josef Anderson och förärat denne 
den tidigare beslutade guldplaketten. J.A. hade uttryckt sin synnerligen 
stora tillfredsställelse att ha blivit ihågkommen på detta sätt och ut
lovat ytterligare stöd åt föreningen i samband med arrangemang i Salt
sjöbaden.

§ 38.
Uppvaktning:

Beslöts att den 31 maj uppvakta Hilding Hallgren på dennes 70-årsdag 
och utdela föreningens guldplakett. För representationen svarar Dunér, 
Nordlund och Liliequist och (ev.) Sigge Bergh från fotbollssektionen.

§ 59.
Lokalföreståndare:

Diskuterades att utse Arvid Kjällström till DIF:s lokalföreståndare 
inom Stadion, och sedan denne infunnit sig och insatts i vad detta arbete 
avsåg och han också accepterat erbjudandet, beslöts ge honom uppdraget 
på prov.

§ 40.
Pingisbord inköpes:

Beslöts att ÖS skall svara för kostnaden vid inköp av ett bordtennis
bord gm Fagerstedt till ett reducerat pris av kr. 550:- och avsett att 
uppsättas inom Stadionlokalerna.

§ 41.
Bandyärende:

Efterhörde bandyordf. Curt Söderberg möjligheten att redan nu erhålla 
besked om kommande anslag. Sådant besked ansåg sig ÖS dock ej kunna lämna 
förrän till hösten men utlovade att i stort sett samma förhållanden skulle 
råda som under senaste säsongen. En fråga från Söderberg om sanningshal
ten i rykten att ÖS ställt i utsikt att det skulle satsas hårt på upp
byggande av ett stjärnbetonat lag besvarades med att ÖS var helt till 
freds med det sätt på vilket den gångna säsongen planerats och att en 
fortsättning i samma hjulspår utan satsning på diverse lyckosökare bland 
diverse storspelare var önskvärd. Söderberg förklarade sig ha samma in
ställning.

§ 42.
Standar i bowling:

Från bowlingsektionen hade begärts att Evert Lindberg skulle tilldelas 
föreningens plakett i någon valör för hans insats i de segrande svenska 
lagen i VM i bowling för 2- och 8-mannalag. Av principiella skäl avslogs 
framställningen men i stället skulle sektionen ges möjlighet att till
dela Lindberg föreningens standar med lämplig gravyr. Uppdrogs åt sekre
teraren ordna beställning härav och åt vice ordföranden att vid sektions- 
årsmötet svara för utdelningen.

§ 43.
Protokollsjustering:

Föredrogs protokoll nrs 28-31 (förra verksamhetsåret) och 1-4, vilka 
godkändes i föreliggande skick.
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§ 44.
Placeringsobjekt:

Diskuterades ett förslag att göra en investering i en villa men ansågs 
på grund av föreningens alltjämt ansträngda ekonomi saken ej vara för 
dagen aktuell.

§ 45.
Ärende för revisorerna:

Påtalades den stora kostnaden (bortåt kr. 5.000:-) för ishockeysek
tionens avslutningsfest, åtalade sig sammanträdet för att angelägenheten 
närmast var en revisorernas sak.

§ 46.
J. Nyströms lån:

Föredrogs en skrivelse från J. Nyström beträffande hans lån på kr. 
3.000:-, vilket ÖS nedsatt till kr. 2.000:-. I skrivelsen bestred Nyström 
återbetalningsskyldighet. Beslöts fullfölja föreningens krav på att N. 
skall göra rätt för sig.

§ 47.
Fotbollsfrågor:
Meddelades att påföljande dag på fotbollsstyrelsens sammanträde skulle 

upptas förhandlingar gällande dels tränaren Szendrödis fortsatta anställ
ning dels AIK:s vägran låta dess match mot Botafogo ingå i den mellan 
AIK och Djurgården träffade ekonomiska samarbetsöverenskommelsen. ÖS
skall representeras vid sammanträdet.


